

2024 FIA KARTING HISTORIC SUPER CUP IN THE UK

16 May 2024



The 9th edition of the FIA Karting Historic Super Cup will take place from 13th to 15th September 2024 on the PF International track in Grantham (GBR) at the Mondokart.com FIA Karting World Championship - OK & Junior. Held in Great Britain for the first time this year, the theme of the Historic Super Cup will be the 60th anniversary of the first World Karting Championship, which took place in 1964 on the Pista d'Oro in Roma (ITA).

For this reason, ClasCIK 1 (1956 - 1963) will not be represented. Priority will be given to manufacturers that took part in the 1964 World Championship, as well as manufacturers that won a World Championship between 1965 and 1984.

Set-up in the PF International paddock will take place on Friday

afternoon, September 13th, with track time scheduled for Saturday 14th September and Sunday 15th September. Entries are accepted until 15th July 2024 using the form available [here](#).

The equipment eligible for the 9th Historic Super Cup must comply with the ClasCIK 2 (1964 - 1971), ClasCIK 3 (1972 - 1977) and ClasCIK 4 (1978 - 1984) categories.

LIST OF MANUFACTURERS ELIGIBLE TO TAKE PART IN THE 2024 HISTORIC SUPER CUP

Brands which took part in the first World Karting Championship in 1964

- Bitsatube
- Dart
- Fox
- Hess
- Ihle
- Italkart
- Landia
- Mc Cullogh
- Speedmaster
- SuperChris
- Tecno

Manufacturers who won a World Championship between 1965 and 1984

- Birel
- BM
- DAP
- Kali
- Robardie
- Swiss-Hutless
- Taifun
- Tecno

SUPER COUPE HISTORIQUE FIA KARTING 2024 AU ROYAUME-UNI

La 9^e édition de la Super Coupe Historique FIA Karting aura lieu du 13 au 15 septembre 2024 sur la piste de PF International à Grantham (GBR) à l'occasion du Championnat du Monde FIA Karting Mondokart.com – OK & Junior. Disputée pour la première fois cette année en Grande-Bretagne, la Super Coupe Historique aura pour thème le 60^e anniversaire du premier Championnat du Monde de Karting qui s'est déroulé en 1964 sur la Pista d'Oro à Rome (ITA).

Pour cette raison, la ClasCIK 1 (1956 – 1963) ne sera pas représentée. La priorité sera donnée aux marques ayant participé au Championnat du Monde 1964, ainsi qu'aux marques ayant remporté un Championnat du Monde entre 1965 et 1984.

L'installation dans le paddock de PF'International s'effectuera le vendredi après-midi du 13 septembre et les roulages seront répartis entre le samedi 14 et le dimanche 15. Les inscriptions sont recevables jusqu'au 15 juillet 2024 à l'aide du formulaire disponible [ici](#).

Le matériel éligible pour la 9^e Super Coupe Historique doit être en conformité avec les ClasCIK 2 (1964 – 1971), ClasCIK 3 (1972 – 1977) et ClasCIK 4 (1978 – 1984).

LISTE DES MARQUES POUVANT PARTICIPER À LA SUPER COUPE HISTORIQUE 2024

Marques ayant participé au premier Championnat du Monde de Karting en 1964

- Bitsatube
- Dart
- Fox

- Hess
- Ihle
- Italkart
- Landia
- Mc Cullogh
- Speedmaster
- SuperChris
- Tecno

Marques ayant gagn  un Championnat du Monde entre 1965 et 1984

- Birel
- BM
- DAP
- Kali
- Robardie
- Swiss-Hutless
- Taifun
- Tecno

  Photo FIA Karting / KSP

PARTNERS

